



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ

សារលិខិតថ្វាយព្រះពរ

សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយ ព្រះករុណាព្រះបាទ សម្តេចព្រះបរមនាថ នរោត្តម សីហមុនី
ព្រះមហាក្សត្រ នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា

ជាទីគោរពសក្តារៈដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត!

ក្នុងឱកាសដ៏ឧត្តុង្គឧត្តមប្រសើរថ្លៃថ្លា នៃព្រះរាជពិធីបុណ្យខួបលើកទី ១១ នៃទិវាគ្រងព្រះបរមរាជសម្បត្តិ របស់ **ព្រះករុណាព្រះបាទ សម្តេចព្រះបរមនាថ នរោត្តម សីហមុនី ព្រះមហាក្សត្រ នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា** ជាទីគោរពសក្តារៈដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត ទូលព្រះបង្គំទាំងអស់គ្នាជាមន្ត្រីរាជការគ្រប់លំដាប់ថ្នាក់ នៃក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ សូមព្រះបរមរាជានុញ្ញាតសម្តែងថ្វាយនូវមនោសញ្ចេតនាយ៉ាងស្មោះស្ម័គ្រប្រកបដោយកិត្តិភាព ដែលព្រះអង្គទ្រង់សព្វព្រះរាជហឫទ័យយាងគង់ក្នុងព្រះបរមរាជសម្បត្តិដែលនេះជានិមិត្តរូបនៃការឯកភាពជាតិ និងជាម្លប់ដ៏សុខក្សេមក្សាន្តត្រជាក់ត្រជុំដល់ទូលព្រះបង្គំទាំងអស់គ្នា។

ទូលព្រះបង្គំទាំងអស់គ្នា សូមសម្តែងនូវកិត្តិញ្ញកក្កវេទីយ៉ាងជ្រាលជ្រៅបំផុតចំពោះព្រះរាជបេសកកម្មជាប្រវត្តិសាស្ត្រដ៏ឧត្តុង្គឧត្តមរបស់ **ព្រះករុណាជាអម្ចាស់ជីវិតកម្ពុជារលឹកស្សៀង** ក្នុងបុព្វហេតុជាតិមាតុភូមិ និងប្រជារាស្ត្ររបស់ព្រះអង្គជាពិសេសព្រះរាជបេសកកម្មលើវិស័យការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ។

ដើម្បីជាកិច្ចតបស្នងទៅនឹងព្រះករុណា ទីគុណដ៏លើសលប់នេះ ទូលព្រះបង្គំទាំងអស់គ្នាជាមន្ត្រីរាជការគ្រប់លំដាប់ថ្នាក់នៃក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ប្តេជ្ញារួបរួមសាមគ្គីឯកភាពជាឆ្លងមួយដង្ហែតាមព្រះរាជតម្រិះដ៏ឧត្តុង្គឧត្តមនៃ **ព្រះករុណាជាអម្ចាស់ជីវិតកម្ពុជារលឹកស្សៀង** ដើម្បីវឌ្ឍនភាព វប្បធម៌ និងកិត្យានុភាពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ត្រដែតនៃ ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា។

ជាថ្មីម្តងទៀតទូលព្រះបង្គំទាំងអស់គ្នា សូមព្រះបរមរាជានុញ្ញាតធ្វើអភិវឌ្ឍនកិច្ចថ្វាយព្រះសព្វសាធុការពររបស់មហាប្រសើរ និងសូមលើហត្ថប្បដ្ឋានដល់គុណបុណ្យព្រះរតនត្រ័យកែវទាំងបី មហិទ្ធិប្បទិបុណ្យបារមីនៃទេវតារក្សាមហាស្មេត ច្រក និងវត្តស័ក្តិសិទ្ធក្នុងលោក ព្រមទាំងជូនវិញ្ញាណក្ខន្ធអតីតព្រះមហាក្សត្រ ព្រះមហាក្សត្រីយានីខ្មែរគ្រប់ព្រះអង្គ និងជូនវិញ្ញាណក្ខន្ធ ព្រះបរមរតនកោដ្ឋ សូមជួយបីបាច់ថែរក្សាព្រះករុណា **ព្រះបាទសម្តេច ព្រះបរមនាថ នរោត្តម សីហមុនី ព្រះមហាក្សត្រ នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា** សូមព្រះអង្គមានព្រះបញ្ញាញាណឃ្លាស់វៃ ព្រះកាយពលមាំមួន ព្រះរាជសុខភាពល្អបរិបូណ៌ និងព្រះជន្មាយុយើងយូរជាងរយព្រះវស្សាដើម្បីទ្រង់គង់ប្រថាប់ក្នុងព្រះបរមរាជសម្បត្តិជាម្លប់ត្រជាក់ត្រជុំសុខដុមរមនារបស់មាតុភូមិកម្ពុជា និងប្រជារាស្ត្រខ្មែរគ្រប់រូបតរៀងទៅ។

សូម **ព្រះករុណាជាអម្ចាស់ជីវិតកម្ពុជារលឹកស្សៀង** ទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោសទទួលនូវការរីកកិត្តិភាពដ៏ស្មោះត្រង់ និងអភិវឌ្ឍនកិច្ចដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ពីទូលព្រះបង្គំយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា។

សេចក្តីគួរពុំគួរ សូមព្រះអង្គទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោស។

ក្រាបបង្គំទូលថ្វាយព្រះបាទសីហមុនី ថ្ងៃទី២៦ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៥
តំណាងមន្ត្រីរាជការក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ



អ៊ុំត សំហេង